
Deltagere: 
Fra bestyrelsen: Steen Lohse (formand), Niels Elers Koch (referent) og Kim Hedemann. 
Jeanett Debb. Derudover var et antal medlemmer af foreningen mødt op. Talt 12 personer 
om bordet i Kulnaturhuset. 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Steen, der blev valgt. 
Steen konstaterede, at Generalforsamlingen var rettidigt indkaldt 

2. Bestyrelsens/formandens beretning. 
Steen gennemgik bestyrelsens/formandens beretning, der udsendes med referatet. 
Beretningen blev godkendt. 

3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab. (evt. forelæggelse af næste års 
budget). 
Steen forelagde årsregnskab og næste års budget, der udsendes med referatet. 
Årsregnskabet og budget for 2024 blev godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent  
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 200 kr. om året, hvilket blev godkendt. 

5. Hvordan går det nu - kort gennemgang af status og nye tiltag 
Jeanett gennemgik kort, hvorledes det går. Der er behov for flere medlemmer og flere 
deltagere på de enkelte Skovfit-hold. Jeanett kan godt mærke at foreningen er blevet nødt 
til at undlade Pia på lønningslisten, som har været en stor hjælp for Jeanett i.f.t teknisk 
hjælp og pr/marketing - kontakten til medlemmernes betalingssystem. 
Glædeligt med de nye skovfit-instruktører, der skal have deres diplom efter 
generalforsamlingen, og med undervisningen i Tivoli. 

6. Nye bestyrelsesmedlemmer 
Rikke Engell og Niels Elers Koch udtræder af bestyrelsen efter ”aftjent værnepligt” og pga. 
travlhed med andre aktiviteter. 
Merete Kongsbak og Karen Thygaard blev med applaus valgt som nye medlemmer. 

7. Valg af bestyrelsessuppleanter 
Rikke Engell og Cecilie Virgin  blev med applaus valgt som nye suppleanter. 

8.HJÆLP til PR, søge støtte, hjælp til systemet?  
Det blev drøftet, hvorledes der bedst kunne skaffes mere hjælp. 
Flemming Kristiansen, der gennem mange år har ydet en stor og god indsats med 
økonomistyringen, har informeret om, at han agter at træde tilbage, når der er fundet en 
god afløser. Kim orienterede om, at han havde kendskab til to mulige kandidater.  

9. Evt. 
Det blev vedtaget at referat af generalforsamlingen, samt beretning og regnskab lægges 
på foreningens hjemmeside, og medlemmerne gives adgang hertil. 

Referat fra Generalforsamling i Kulnaturforeningen Skodsborg søndag den 21. 
april kl. 10 – 11 i Kulnaturhuset


